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Bojovník kandiduje za SPO 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

EET – milník na cestě k ochlokracii 
 

Když sledujete Babišovo úsilí o včasné zavedení Elektronické evidence tržeb (EET), nutně vás 

napadne myšlenka, proč to ten Babiš dělá? Je to takový altruista? Skutečně má na mysli prosperitu 

státu a lepší výběr daní, aby byly peníze na další potřebnou infrastrukturu či zdravotnictví nebo 
školství, jak se nám snaží namluvit v nákladné propagační kampani za 18 miliard Kč (!)?  

 

Ale kdepak. Babiš chce na EET, jako na všem jiném, prostě vydělat. Jenomže jak? 
 

Pro odpověď si musíme zajít tam, kde se Babiš inspiroval, do Chorvatska. Tam systém EET 

prosadila socialistická vláda v roce 2012.  Babiš také pozval na konferenci o EET tehdejšího 
chorvatského ministra financí Borise Lalovace, který ve vyspělé Evropě nevídaný systém on-line 

pokladen vychválil do nebes. Zcela bez obalu ale řekl, že smyslem zavedení EET, v Chorvatsku 

nazývané fiskalizace, bylo převzít podrobnou kontrolu nad každým krokem podnikatelů. Přiznal, že 

celkový výběr daní se v zemi nezvýšil, a i po plném náběhu systému se pohybuje stále kolem 40 
miliard kun. Nezmínil už, že objem šedé ekonomiky je v Chorvatsku proti situaci v České republice 

nadále dvojnásobný, a nezaměstnanost téměř čtyřnásobně vyšší. 

 
Důvodem stagnujícího výběru daní byl konec podnikání desítek tisíc drobných prodejců. Negativně 

se také projevilo snížení sazby DPH, které i u nás prosazuje Andrej Babiš. Nehledě na to, že 

v obavách z hrozícího chaosu Babiš neustále prosazuje další a další výjimky. 
 

Přesto se v Chorvatsku našel někdo, kdo ze zavedení on-line pokladen výtečně profitoval, a 

dokonce významně expandoval. Jako jediný posílil svoje postavení potravinářský kolos Agrokor 

vlastněný nejbohatším oligarchou v zemi Ivicou Todoričem, který přes řetězec KONZUM ovládá 
polovinu chorvatského maloobchodního trhu. Kromě toho provozuje i řadu hotelů a potravinářských 

firem. 

 
Krach desítek tisíc drobných prodejců Agrokoru nepochybně nahrál do karet. Není se tedy co divit, 

že Todorič, shodou okolností dobrý známý Andreje Babiše, patřil k hlavním podporovatelům 

chorvatské fiskalizace. 

 
Jak uvádí Echo24, řetězec KONZUM se dokázal přísnějšímu daňovému dohledu vyhnout. 

Například vydával dárkové poukázky, které podle internetového časopisu Index rozdělovaly svým 

zaměstnancům státní podniky a které se na on-line pokladnách neúčtovaly. 
 

Oligarcha Todorič využil posílení své pozice na domácím trhu po likvidaci části konkurence i 

k expanzi do okolních zemí z teritoria bývalé Jugoslávie. Nyní podporuje rozšíření on-line pokladen 
i ve Slovinsku a Srbsku, což mu umožní vyčištění trhu a úplné převzetí kontroly nad maloobchodem 

i v těchto zemích. 

 

Slibuje si Andrej Babiš od zavedení EET u nás totéž? Nicméně je EET jedním z milníků na vestě, 
směřující k zavedení úplné ochlokracie v České republice s Babišem v čele.  
 

Občasný týdeník 



Politický post jako výhodná 

investice 

 
O tom, že to mnozí lidé v hnutí ANO to nemají 
v hlavě úplně v pořádku celkem není pochyb. Že to 

ale nemají až tak v pořádku, je docela překvapivé. 

 

O co ale jde? 
 

Andrej Babiš před posledními volbami rozhodl, že 

si krajské organizace mají sehnat peníze samy, ber 
kde ber. Je to pochopitelné, jelikož hnutí nemá 

žádný politický program, nemá tedy ani nic, co by 

chtěla po volbách prosadit. Jde jen a jen o osobní 
prospěch a zisk. To každý pochopí, že když chce 

na něčem podnikatel vydělat, musí v první fázi do 

svého podnikání investovat. 

 
Vstupní investicí na jižní Moravě byl příspěvek do 

stranické pokladny. Čím, kdo dá víc, tím výše 

bude na kandidátní listině. Ceník byl schválen před 
stranickými primárkami, na kterých se kandidátky 

sestavovaly. 

 

Nynější hejtman Jihomoravského kraje zaplatil 
300.000 Kč a stal se krajskou jedničkou. Dvojkou 

se stala Taťána Malá získala post náměstkyně 

hejtmana za 200.000 Kč.  
 

A teď přijde to nejlepší. Náměstkyně Malá odmítá 

spekulace, že by si byl někdo místo na kandidátce 
koupil, jako nesmysl. Hnutí Ano se prý tak jen 

vyhnulo netransparentnímu získávání 

sponzorských darů.  

 
Podle této logiky tedy jde o transparentní 

kupování si místa na kandidátce. Že samotný 

postup se ale příčí Ústavě ČR ji nedochází. Že 
kupování si politických pozic vede českou politiku 

k oligarchizaci také nevnímá. 

 
Bývalému řediteli Městské policie v Brně 

Bohumilu Šimkovi se ale investice brzy vrátí. 

Splatíme mu ji my všichni. Stal se totiž hejtmanem 

s zhruba sto tisícovým platem měsíčně. 
Transparentně si koupilů první mjísto na 

kandidátce hnutí ANO vna jižníé Moravě. 

 
Z Brna do Olomouce je to jen kousek. Neměl by 

začít konat vrchní státní zástupce Ivo Ištvan?  

 

Robejškovi Realisté 
 

Politolog Petr Robejšek zakládá politickou stranu 

s názvem Realisté. Jakkoliv je předčasné hodnotit 
tento krok známého komentátora, je několik věcí, 

které už nyní vyvolávají četné otazníky. 

 
Letos v říjnu byl Robejšek vyznamenaný 

prezidentem Milošem Zemanem medailí Za 

zásluhy. Když víme, jak Miloš Zeman 

s udělováním různých ocenění zachází, můžeme 
pozvednout obočí.  

Robejšek dlouhé roky pracoval jako ředitel 
Mezinárodního institutu pro politiku a 

hospodářství v Hamburku. Jak před časem 
upozornil časopis Respekt, podle etické komise 

Německé asociace politických věd opisoval z 

cizího článku, aniž tento pramen uvedl. 

Další nejasností jsou lidé kolem think- thanku 

Institut 2080, kde vedle Tobejška působí i bývalý 
první náměstek ministra vnitra Radka Johna (krycí 

jméno RAJON) Michal Moroz. Ten pochází ze 

staré, osvědčené estébácké rodiny. Dědeček Ivan 
Moroz byl vysokým důstojníkem StB s krycím 

jménem ZUNT, otec Ivan Moroz měl krycí jméno 

ROOS. 

 
Jako náměstek ministra vnitra po delším váhání 

požádal Moroz o bezpečnostní prověrku, kterou 

ale nedostal! 
 

Radek John svého času dlouho mlžil, kdo vlastně 

Moroze do funkce prvního náměstka ministra 
vnitra navrhl. Nejdříve tvrdil, že ho nominovala 

TIOP 09, po té, co to Topka popřela a řekla, že si 

Moroze přivedl John sám, sdělil John nakonec, že 

Moroz je nestranický dominant. Prostě odborník.  
 

Otázkou je – na co? 

 
 



Zemanovo opevnění 
 

Prezident Miloš Zeman na tiskové konferenci po 

návštěvě Ústeckého kraje prohlásil, že EU se 
nesmí nechat vydírat Tureckem. Na hrozbu 

otevření hranic pro migranty by měla reagovat 

důsledným opevněním svých hranic. 
 

 
 

Opravdu mají tohle 

poplatníci zapotřebí? 

 
Změnit prakticky na poslední chvíli zákon o 

elektronické evidenci tržeb (EET) se rozhodl 

ministr financí Andrej Babiš. 

 

Babiš navrhl vyjmout z EET fyzické osoby, 

které budou mít daň stanovenou paušálem a 

výše jejich příjmů bude menší než 250 tisíc 

ročně, a vyjmout chce také e-shopy. Zatímco 

koaliční lidovci to označili za krok správným 

směrem (jak jinak?), premiéra Bohuslava 

Sobotku Babiš rozčílil. 
 

„Musím říci, že jsme byli velmi překvapeni. 

Zarazila nás metoda práce ministerstva 

financí, protože za sedm dnů má být zákon 

spuštěn,“ řekl Sobotka. Podle Sobotky na 

ministerstvu financí vypuká panika. Není jist, 

jestli je to poslední návrh, který přichází ze 

strany ministerstva financí. 

 

Babiše negativní reakce ČSSD překvapila. 

Změny hájí „To nás učí život.“ 

 

Již předtím Babiš přeřadil stánkový prodej až 

do třetí etapy zavádění EET, tedy až od 

1.3.2018. Vystavil se tak podezření, že chce 

zvýhodnit vlastní síť prodejen rychlého 

občerstvení „Parky´s“, kterou vlastní. 

 

Opoziční pravicové strany napadly zákon o 

Ústavního soudu a chtějí, aby ho zrušil. Šéf 

poslanců ODS Zbyněk Stanjura počínání 

Babiše označil za „chaos“ a důkaz toho, že 

nejlepší je zrušit elektronickou evidenci tržeb 

hned a pro všechny. 
 

 
 

 
Babiš považuje ČSSD za 

„podrazáky“. 

 
Novela zákona o střetu zájmů, které se říká také 

„lex Babišbudou poslanci hlasovat znovu příští 

týden, protože ho vrátil Senát, když odložil 
účinnosti části zákona až na září příštího roku. 

Andrej Babiš návrh považuje za protiústavní, který 

mu má znechutit politiku a je šitý na míru proti 
němu Jednání ČSSD, který projednání novely 

podpořila označil za „podraz“ a  poslance ČSSD 

považuje za „podrazáky“.  

 

Vydírat se 

nenecháme, 

chrchr…..  

 

Babišova slova připomínají písničku dvojice SDuchý – 

Šlitr “Život je pes, a já se musím holit…”. 



Naše blogosféra 
 
janderova.blog.idnes.cz 

ivanbednar.blog.idnes.cz 
 

 

Ať je líc zase lícem 
 

Nejdříve je třeba říci, že jsem člověk, alespoň si to 

myslím, velmi tolerantní. Ale pochopitelně mě, tak 
jako jiné lidi, rozčiluje, když se obracejí věci 

rubem na vrch. Když se lež vydává za pravdu, 

když se násilí převléká za spravedlnost. Když je 
menšina agresivní a nepřizpůsobivá, a oktrojuje 

ostatním svůj způsob života. Je-li někdo 

homosexuální, nijak ho neodsuzuji, ale vadí mi, 
když svoji homosexualitu vydává za normálnost, 

když ji staví na obdiv a hrdě pochoduje ulicemi 

města. 

 
Bohužel, velká evropská města v poslední době 

ovládli transvestiti, homosexuálové a lesbičky, 

počínaje Berlínem a konče Amsterodamem. Těsně 
za nimi následují vegetariáni, nekuřáci a cyklisti 

 

V Berlíně se pravděpodobně nachází nejvíce gay 
atrakcí na celém světě. Více než v Londýně či San 

Franciscu. Berlínu se proto neoficiálně říká hlavní 

město evropského gay života. Nachází se zde 

Schwules gay muzeum, ale také i gay památník, 
vzdávající čest homosexuálům, kteří byli oběťmi 

perzekuce a vražd. Schwules muzeum bylo 

založeno roku 1985, a slouží pro „výzkum, 
archivaci a komunikaci zaměřující se na historii a 

kulturu LGBT (lesba, gay, bisexuál a transgender) 

komunit.“Čtvrti jako Schöneberg, Friedrichshaina 

Prenzlauer Berg jsou protkány hustou sítí gay barů 
a klubů. 

 

Německo také bylo první evropskou zemí, která 
oficiálně uznala třetí pohlaví. Začala totiž platit 

novela, která v oficiální dokumentech vedle 

mužského a ženského umožní uvádět jako pohlaví 
také neurčité.  Zavedení "neurčitého pohlaví" do 

zákona pak doporučil německý ústavní soud. Podle 

něj patří právo určit vlastní pohlaví k základním 

lidským právům. Lidé budou moci uvádět v 
úředních dokumentech "pohlaví neurčité", dokud 

se sami nerozhodnou, zda se považují za muže, 

nebo za ženy. Je jim ale ponechána i možnost 
zůstat u třetího pohlaví po celý život. 

 

Zatímco Bůh stvořil muže a žena, člověk stvořil 

“třetí pohlaví”. 
 

V Mekce homosexuálů Amsterdamu se každým 

rokem v srpnu pořádá jedna z nejvelkolepějších 

gay prides vůbec. Součástí této pride je tzv. Canal 
Parade, což je průvod velice pestrých loděk s ještě 

rozmanitějšími posádkami po amsterdamských 

kanálech. Stejně jako v Berlíně, i zde můžeme 
najít Homomonument, vzdávající čest 

pronásledovaným homosexuálům po celém světě.  

 
A v poslední době tento trend začíná dohánět i 

Praha. Bohužel. Pravda, muzeum homosexuality 

ještě nemáme, nemáme ani gay památník. Ale co 

není, může být.  
 

Také jsme si ještě donedávna nedokázali 

představit, že by mezi špičkami vlády byl člověk 
ze seznamu spolupracovníků s StB s krycím 

jménem Bureš.  

 
Tradiční hodnoty, na které se tak rádi odvolávají 

politici Evropské unie, jsou zvolna zatlačována do 

pozadí, líc se mění v rub, přední strana za zadní, 

avers v revers. Pro normálního jedince v takovém 
světě není místo. 

 

Ať je ráno moudřejší než noc, přeje si v jedné písni 
zpěvačka Anna K. A já bych si přál, aby líc byl 

zase lícem, a tradiční hodnoty tradičními 

hodnotami. Uznejte, že by to byl docela dobrý 

dárek od Ježíška.  
 

Ivan Bednář, ivanbednar.blog.idnes.cz 
 
 

 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

Na některých letištích se už dnes můžete setkat s 

takto označenými toaletami. 

http://janderova.blog.idnes.cz/
http://ivanbednar.blog.idnes.cz/
https://cs.wikipedia.org/wiki/Lesba
https://cs.wikipedia.org/wiki/Gay
https://cs.wikipedia.org/wiki/Bisexualita
https://cs.wikipedia.org/wiki/Transgender
http://ivanbednar.blog.idnes.cz/


Jestli se rozlobíme, budeme  

zlí 
 

Skeptici to očekávali, Angela Merkelová nevěřila. 

Turecko se po etapě námluv s Evropskopu unií 

obracejí k Evropě zády. Evropský parlament (EP) 
vyzval ke zmrazení přístupových jednání s 

Tureckem. Turečtí představitelé krok europoslanců 

kritizovali; ministr pro evropské záležitosti Ömer 
Çelik rezoluci označil za neplatnou a doporučil 

také evropským poslancům, aby vážili slova, 

pokud hovoří o prezidentu Erdoganovi. Premiér 

Binali Yildirim varoval EU před přílivem 
uprchlíků., který by mohlo Turecko spustit. 

 

Turecký prezident Recep Tayyip Erdogan už 
během přípravy rezoluce uvedl, že dokument nemá 

z jeho pohledu žádnou hodnotu. Přerušení 

rozhovorů podle něj mnohem více poškodí Evropu 
než Turecko. 

 

Turecko rozlobilo, že Evropská unie nechce zrušit 

vízovou povinnost pro jeho občany a tak začalo 
vyjednávat s Ruskem. Jestli se rozlobíme, budeme 

zlí, vzkázal Erdogan Evropě. Předtím se ale 

Turecko nechalo Evropskou unií odměnit za to, že 
zastaví proud uprchlíků do Evropy, třemi 

miliadami eur. Nebyl to špatný jackpot. 

 
Nyní se dohoda, na kterou tolik spoléhala německá 

kancléřka Merkelová, hroutí. Erdogan si zřejmě 

plácnul s Ruskem a další vlna uprchlíků je za 

dveřmi. 
 

Někteří poslanci EP během debaty s šéfkou unijní 

diplomacie Federikou Mogheriniovou vyzývali, 
aby unie začala vztahy s Tureckem budovat znovu 

od základu a uzavřela s ním jiný druh partnerství, 

než je členství v evropském bloku 

 
Kolik to bude stát tentokrát?  

 

 
 

 

 
 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 

 
 

 

Zemřel kubánský diktátor 
 
Ve věku 90 let zemřel „El comandante“ Fidel 

Castro, který proslul svým bojem proti 

imperialismu, pod heslem „Vlast nebo smrt“. 
Jeho budování socialismu však nakonec 

přivedlo kubánské hospodářství ke kolapsu. 

 

Kde se vzaly smuteční sympatie našich i 
západních médií k tomuto téměř šedesát let 

bezohledně vládnoucímu diktátorovi? ČT 

dokonce odvysílala special, který mu byl 
věnovaný. 

 

Inu, prostě proto, že Castro se stal symbnolem 
odporu k USA a přítelem SSSR. To úplně 

postačí k tomu, aby se o něm politici začali 

vyjadřovat jako o osobnosti světové politiky.  

 
Po dobu svého vládnutí na Kubě podporoval 

Castro levicové diktátorské režimy v celé Jižní 

Americe. Jejich hospodářství končilo většinou 
hlubokým úpadkem jako je tomu nyní např. ve 

Venezuele. 

 
Komunistický revolucionář předal moc již 

před deseti lety svému bratrovi Raulovi 

Castrovi.Doufejme, že Raul už žádné bratry 

nemá. 
 

Požadavek na urychlené zpopelnění, který 

vyslovil bratr Raul, budí podezření, že Fidel 
zemřel už před delším časem a soudruzi to 

zatajili. Jako blahé paměti tajili soudruzi z 

NDR úmrtí komunistického vůdce Ulbrichta, 

aby jeho pohřeb nenarušil rozjásanou 
atmosféru X. Světového festivalu mládeže, 

který se konal v roce 1973 v tehdejším  

Východním Berlíně.  

 

Hillary se nevzdává 
Americké prezidentské volby mohou mít 

zajímavou dohru. Volební tým neúspěšné 
prezidentské kandidátky Demokratické strany 

Hillary Clintonové v sobotu podpořil ruční 

přepočítání hlasů odevzdaných ve státě 

Wisconsin a možná i v Pensylvanii a 
Michiganu.. 

Neúspěšná kandidátka zelených Jill Steinová 

tvrdí, že svou žádostí nechce pomoci 
Clintonové, ale pokud by ovšem ve třech 

zmiňovaných státech s celkovým počtem 46 

volitelů uspěla Clintonová, znamenalo by to 
pro ni i vítězství v celostátním měřítku. 

Vítěz prezidentských voleb Trump označil 

úsilí Steinové za „podraz“, který má Steinové 

pomoct „naplnit kufry penězi, z nichž většinu 
nikdy nepoužije na tohle směšné přepočítání“. 

 
 



 

 
 

 

 

 

Rozpočet Prahy na rok 2017 je opět promarněnou příležitostí k 

rozvoji města 
 

Klub zastupitelů Občanské demokratické strany považuje rozpočet hl. města Prahy za 

nekontrolovatelný růst běžných výdajů, které mají v příštím roce dosáhnout hodnoty 49,5 mld. Kč, což je 

o téměř 15 mld. Kč více než v roce 2013.Kč.  Praha neinvestuje, na příští rok jsou plánovány kapitálové 

výdaje ve výši 15,6 mld. Kč. Za poslední dva roky vlády magistrátní koalice bylo ale vždy reálně 

proinvestováno pouze  mezi 5 a 6 mld. Kč. 

 

Filip Humplík, předseda RS ODS Praha : „Kritický je stav v oblasti parkování a absence investic do 

potřebných P+R parkovišť na okrajích Prahy pro tisíce automobilů. Z důvodu zavedení nových modrých 

zón bez předchozího vybudování P+R parkovišť probíhá a bude probíhat na několika místech Prahy 

dopravní kolaps. Je povinností Rady zajistit dostatečnou dopravní kapacitu pro Pražany i  mimopražské, 

kteří dojíždí do Prahy U  parkovišť P+R je jasné, že veškerá mediálně prezentovaná snaha o řešení 

problému ze strany primátorky, byly opět jen řeči. Čísla nelžou." 

Víte-li o někom, kdo by měl zájem Kurýra take dostávat, zašlete nám 

jeho e-mailovou adresu. Děkujeme 

  
Veřejný kurýr – občasný týdeník. Vydává spolek Publicum commodum. dobrovolné sdružení, které 

sdružuje své členy na základě společného zájmu o veřejné dění na úrovni obcí, krajů a států s vůlí stavět 

se proti negativním jevům, záměrům a činnostem, které život občanské společnosti a veřejné dění 

poškozují a ohrožují. Členové se věnují především problematice, která je spojená s obdobím II. a III. 

odboje, tj. historickému období 1938 – 1945 a 1948 až 1989. Místopředsedkyně Jaroslava Janderová.  

Odpovědný redaktor Ivan Bednář  

Archív starších čísel http://www.publicumcommodum.cz/index.php/verejny -kuryr -obcasny-tydenik  

 

 

 

Medaili za statečnost 
 
Jakubu Čechovi z Prostějova je teprve 16 let, ale s 

úřady už si užil své – a úřady s ním. Podává 

stížnosti, upozorňuje na přečiny místních politiků. 
Jinými slovy, Jakub Čech je mladým aktivistou.  

 

Žije v Prostějově a studuje střední školu 

 
Přes svůj věk už jeho „prostějovské kauzy“ pronikly 

i do celostátních médií.  

 
Prokázal například, že tamní radnice porušila 

jednou svou směrnicí petiční zákon či že se 

dopustila chyby, když mu odmítla poskytnout 

informace o přestavbě centra. 
 

Co na to říká Jaroslav Faltýnek, místopředseda 

hnutí ANO, předseda jejich poslaneckého klubu a 
dlouholetý prostějovský zastupitel? Je, jak se říká, 

“pod svícnem tma.” 

 
Buď jak buď, po Faltýnkovi má tak Prosgtějov další 

kuriozní postavu. 

 

 

http://www.publicumcommodum.cz/index.php/verejny-kuryr-obcasny-tydenik

